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Marknadsföringssamarbete med Borås AIK 

Borås AIK har på kort tid blivit mycket framgångsrika inom futsal. De spelar idag i Svenska 
futsalligan där de i dagsläget ligger trea. Med tanke på föreningens framgång och på att 
några av deras matcher även har tv-sänts vore det lämpligt att Borås Stad inledde ett 
marknadsföringssamarbete med Borås AIK.  
 
Borås AIK är dessutom en förening med ett stort engagemang i barn- och ungdomsidrotten, 
framför allt på Hässleholmen. Deras framgångsrika A-lagsspelare kan utgöra positiva 
förebilder för de yngre medlemmarna. Det är också värt att lyfta fram. 
 
Då futsal är en växande sport som väcker allt mer intresse vore det också ur det avseendet 
intressant för Borås Stad att synas i marknadsföringssamarbete med Borås AIK. 
 

Med hänvisning till ovanstående föreslår vi: 

- Att Borås Stad inleder marknadsföringssamarbete med Borås AIK futsal 

 

För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 

Ida Legnemark och Stefan Lindborg 

 


